
Raadsvraag 

 
'De regels voor binnen' i.v.m. coronavirus i.r.t. 

gebruik horecazaken voor binnensporten 

 
 

Afkomstig van  Raadslid H. Hermans 

   

Politieke groepering  Ronduit Open 

  

Datum binnenkomst 

vraag op raadsgriffie 
+  
afhandelingstermijn 

 14aug20 

+ 
10 werkdagen 

  

Portefeuillehouder  Burgemeester D. Schmalschläger 

   

Afdeling 
+ 
Team 

 Samenleving 
+ 
Beleid 

  

Join- 
raadsvragenboek 

 2020-128 

  

Concrete vragen   

Inleiding 

De brief van de burgemeester d.d. 12aug20 aan de gemeenteraad, 

met de stand van zaken inzake de coronavirus maatregelen, gelezen 

hebbende vraag ik uw aandacht voor het volgende. 

 

Vragen 

1. Alle maatregelen en verboden zijn landelijk of regionaal opgelegd 

    en legitiem zolang de coronapandemie nog heerst. Er zijn echter  

    zaken waar tot op heden niet of nauwelijks aandacht aan is  

    geschonken. Zolang het nog goed weer is zal horecabezoek  

    voornamelijk buiten plaatsvinden, maar hoe gaat dat straks als het  

    weer dit niet meer toe staat ? 

    Om een voorbeeld te geven, er zijn verschillende competities die 

    de horeca gebruikt om hun hobby te kunnen uitoefenen, denk aan 

    bijvoorbeeld biljarten, darten etc. 

    Als de 1,5 meter afstand onveranderd blijft wordt dit praktisch 

    gezien een zeer lastige zaak om aan te blijven voldoen. 

    Hoe ziet men dit voor zich als straks de competities weer starten ?  

 

2. Er zijn gelegenheden waar het oppervlak dermate beperkt is dat 

    eventuele bezoekers die extra binnenkomen buiten de teams er al  

    bijna niet meer in kunnen. 

    Ik lees over dit soort praktische zaken niets in de brieven en 

    noodverordeningen.  

     

https://www.rijksoverheid.nl/onderwerpen/coronavirus-covid-19/nederlandse-maatregelen-tegen-het-coronavirus/openbaar-en-dagelijks-leven


 

  De organiserende bonden zijn druk bezig met de voorbereidingen  

  van het nieuwe seizoen, en stellen eigen “coronaprotocollen” op, en 

  dan lijkt het mij toch wel de moeite waard om hier ook van onze 

  kant aandacht aan te geven. Dat kan natuurlijk het beste op de 

  schaal van de veiligheidsregio opgepakt worden. 

  Kan dit een keer aangekaart worden in de overleggen ? 

 

  

Ambtelijk advies  Datum:  

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 
1.  
2.  
 

 

 

Besluit college of 
portefeuillehouder 

 Datum:  

Besluit van (wie):  

Besluit luidt:  

 


